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EKONOMI 

Den viktigaste händelsen under året var att den ordinarie bolagsstämman  den 2.2.2011 godkände 

det s.k. splitförfarandet, så att aktierna delades. En gammal aktie blev uppdelad på två, av vilka den 

nya aktien betalar bolagets vederlag först då den tas i bruk eller genom överföring till en ny ägare. 

På detta sätt kunde det officiella priset på aktier halveras och bolaget räknar härigenom med att 

aktieförsäljningen tar fart under 2012 och ger ett ökat aktieägarunderlag. 

Under året har sålts 13 st gamla aktier,  11 st splitaktier och 6 A-aktier aktiverades.  

Målsättningen, att år 2014 ha mellan 500-600 st vederlagsbetalande aktieägare, kvarstår som mycket 

viktig. 

Under året har bolagets lån avkortats med € 68.900,-                           

STYRELSE, VD och BOLAGSSTÄMMA 

Under året har hållits ordinarie samt en extrordinarie  bolgsstämma. 

Protokollförda styrelsemöten har hållits  15 gånger. 

Bolagets styrelseordförande var Henrik Lundström och VD Peter Lindblom. 

 

BANA och BANPERSONAL 

Under våren anställdes en ny banmästare Christian Lindqvist i stället för Ken Lundqvist.  

Banan öppnades 23 april med en tävling och var öppen till medlet på  november då  banmästaren 

tillsammans med VD beslöt att stänga banan delvis med anledning av nattköld men främst för att 

undvika skador på den våta banan  inför nästa säsong. 

Stora förbättringar av banan har gjorts framför allt på sidoområden, dräneringar och nya 

servicevägar. Alla informationstavlor på utslagsplatserna förnyades, den uppdaterades av Kati 

Sjöberg, skålar för tee tillverkade och donerade av Raseborgs Metall till utslagsplatserna togs i bruk, 

trappor byggdes på hål 6 och 8, bollmaskinen fick ett tak och alla hål på banan har en sponsor. 

Garantiarbeten slutfördes tillsamman med K.Jousmaa Oy. 

Banans nya hcp-indexering togs i bruk i samband med Raseborg Open och har fått ett positivt 

bemötande. 

CADDYMASTER 

Denna funktion har skötts som tidigare av VD, headcaddymaster och 2 sommaranställda. 

 

KLUBBHUSET 

 

Klubbhuset har fungerat väl under året, 2 TV skärmar har anskaffats och som donation av OP Pohjola 

en defribrillator. Ström har dragits till Tränukärret som nu kan användas t.ex.  som mötesplats. 

Klubbkommittén har snyggat upp omgivningen runt klubbhuset genom att plantera växter. 

Parkeringsplatsen fick ett nytt utseende och namngivna p-platser som kan hyras togs i bruk. 



Restaurangen har också detta  år skötts av GH Hans Lundström och den har fungerat bra och fått 

mycket beröm. 
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